

MEDIA RELEASE



THE SEARCH AND RESCUE
VOLUNTEER ASSOCIATION OF
CANADA



THE NEWFOUNDLAND SEARCH
AND LABRADOR SEARCH AND
RESCUE ASSOCIATION

FOR IMMEDIATE RELEASE

Name of: Paul French,
Press Contact: Humanitarian Workforce Program Director
SARVAC
Phone: (709) 689 9006
E-mail: paulfrench@sarvac.ca

Greetings

This year, "Emergency Preparedness Week" (EP Week) is May 7-13, 2023.

Join the Search and Rescue Volunteer Association of Canada (SARVAC), and the Newfoundland and Labrador Search and Rescue Association (NLSARA) who will be holding a Ground Search and Rescue Humanitarian response exercise at Paradise Park on May 7, 2023, available to the public from 1PM-3PM. with a public address at 2PM. We look forward to hosting speakers on behalf of both GSAR Associations, the Town of Paradise, and the Minister of Justice and Public Safety NL, the Honourable John Hogan, KC.

This year we are back to take an active role in helping build a culture of preparedness in Canada and Emergency Preparedness Week with this year's theme: "Be Prepared. Know Your Risks." While governments at all levels are working hard to keep Canada safe, We believe that every Ground Search and Rescue member across Canada with SARVAC has a role to play in being prepared for an emergency.

We support the foundation of building awareness as a great first step. With your help, together we can communicate the importance of emergency preparedness to all Canadians.

"Emergency Preparedness Week" is a national awareness initiative that has taken place annually since 1996. It is a collaborative event undertaken by provincial and territorial emergency management organizations supporting activities at the local level, in concert with Public Safety Canada and partners. EP Week encourages Canadians to take three simple steps to become better prepared to face a range of emergencies:

- Know the risks
- Make a plan
- Get an emergency kit

For more information on Emergency Preparedness Week and the national awareness initiative, please refer to our media kit.

<https://sarvac.ca/emergency-preparedness-week-toolkit/>

Sincerely,

The Search and Rescue Volunteer Association of Canada (SARVAC)



COMMUNIQUE DE PRESSE



L'ASSOCIATION CANADIENNE DES
VOLONTAIRES EN RECHERCHE ET
SAUVETAGE (ACVRS)



ASSOCIATION DE RECHERCHE ET DE
SAUVETAGE DE TERRE-NEUVE ET DU
LABRADOR

POUR PUBLICATION IMMÉDIATE

Nom du contact presse: Paul French,
Directeur du programme de main-d'œuvre
humanitaire
l'ACVRS
Téléphone: (709) 689 9006
Courriel: paulfrench@sarvac.ca

Salutations

Cette année, la Semaine de la sécurité civile se déroulera du 7 au 13 mai 2023.

Joignez-vous à l'Association canadienne des volontaires en recherche et sauvetage (ACVRS) et à l'Association de recherche et de sauvetage de Terre-Neuve et du Labrador qui tiendront un exercice de recherche et sauvetage au sol à des fins humanitaires au parc Paradise le 7 mai 2023, accessible au public de 13h à 15h, avec une allocution publique à 14h. Nous nous réjouissons d'accueillir des intervenants au nom des deux associations de RSS, de la ville de Paradise, du ministre de la Justice et de la Sécurité publique à terre-neuve et labrador, l'honorable John Hogan, KC.

Cette année, nous sommes de retour pour jouer un rôle actif dans l'instauration d'une culture de la préparation au Canada et dans la Semaine de la sécurité civile, dont le thème est le suivant: «Soyez prêts. Connaissez vos risques» Alors que les gouvernements à tous les niveaux travaillent d'arrache-pied pour assurer la sécurité du Canada, nous croyons que chaque membre de la recherche et du sauvetage au sol au Canada avec l'ACVRS a un rôle à jouer pour se préparer à une situation d'urgence.

Nous soutenons le principe de la sensibilisation, qui constitue une première étape importante. Avec votre aide, nous pouvons communiquer l'importance de la préparation aux situations d'urgence à tous les Canadiens.

La Semaine de la sécurité civile est une initiative de sensibilisation nationale qui a lieu chaque année, depuis 1996. Il s'agit d'un événement collaboratif entrepris par des organismes provinciaux et territoriaux de gestion des urgences, dans le cadre duquel des activités sont organisées à l'échelle locale, de concert avec Sécurité publique Canada et ses partenaires. La Semaine de la sécurité civile incite les Canadiens à prendre trois mesures toutes simples afin qu'ils soient mieux préparés à faire face à divers types d'urgence, à savoir:

- Connaître les risques
- Préparer un plan d'urgence
- Avoir une trousse d'urgence

Pour plus d'informations sur la semaine de la protection civile et l'initiative nationale de sensibilisation, veuillez consulter notre dossier de presse.

<https://sarvac.ca/fr/boite-a-outils-pour-la-semaine-de-la-securite-civile/>

Sincèrement,

L'Association canadienne des volontaires en recherche et sauvetage

